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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VALNÉ HROMADY  
LTC PANORAMA TEPLICE  

 
 
Datum jednání:     15.05.2023, 17:30 hod 

 
Místo jednání:   klubovna LTC Panorama Teplice 
                                        
 

Program:  
 
1. Zahájení jednání valné hromady:   
  

• V 17:40 zahájení jednání valné hromady LTC Panorama provedl hospodář pan 
Luděk Mertlík, který omluvil nepřítomnost předsedy pana Jaromíra Janouta, 
seznámil VH s programem jednání – program jednání VH byl jednohlasně schválen. 
Zapisovatelem byl pověřen Štěpán Zelený. 

•  Valná hromada je usnášení schopná v omezeném rozsahu dle stanov, 
z celkového počtu 50 oprávněných členů (dospělých) je přítomno 19  členů. 
Prezenční listinu ověřil Štěpán Zelený.                          

 
 

2. Volba mandátové a návrhové komise: 
 

•   do mandátové a návrhové komise byli valnou hromadou zvoleni níže uvedení 3 
členové: Ladislav Matějka (předseda), Pavel Sokol (člen) a Pavel Solnař                              
(člen). 

 
 

3. Informace a hospodaření a chodu klubu: 

• zprávu o hospodaření za rok 2022 přečetl hospodář Luděk Mertlík, přítomné 
seznámil s výsledky dle účetní evidence: 
  Celkové příjmy: 2 633 538,- Kč 
  Celkové výdaje: 2.023.330,- Kč 
  Zisk: 596 193,- Kč 
  Stav účtu k 31.12.2022: 1.453.940,- Kč 
  Stav účtu k 15.5.2023: 1.118156,- Kč 
 
  Cena pronájmu pozemků pod 3 budovami (platí se státu) je v současnosti  
  55.000,- Kč/rok (postupný nárůst ceny). 
 

• zprávu o chodu klubu za rok 2022 přečetl sekretář Štěpán Zelený – členská 
základna, přehled čerpaných dotací, provoz a údržba, ostatní 

• zprávu o sportovní činnosti za rok 2022 přečetl hl. trenér Petr Archmann 
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4.    Diskuze: 
 

• L. Mertlík seznámil přítomné s problematikou Prosetické spojky, která je  
součástí navrhovaného Územního plánu Teplic. 
 

• Š. Zelený seznámil přítomné s novými webovými stránkami, které fungují od května. 
 

• Pan Motl upozornil na nepříznivý stav pánských sprch v šatně. 
 

• Přítomní byli seznámeni se stavem nafukovací haly - VV obdržel nabídku od Calypsa 
na nový rozvaděč ve výši 315.000 Kč vč. DPH a na novou vrchní krycí fólii ve výši 
84.700 Kč vč. DPH. 

 
• P. Solnař doporučil instalaci stříšky na objekt u kurtu č. 1, aby se v případě deště 

mohli hráči schovat. 
 
 

5.   Závěr jednání valné hromady: 
 

•   V závěru poděkoval výkonný výbor všem členům za účast na jednání valné hromady 
Valná hromada byla ukončena v 18:30. 

 
 
 
Zápis vyhotovil: Štěpán Zelený, dne 18.05.2023 


